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Přílohy zápisu  

1. Prezenční listina 

2. Přijatá usnesení 

3. I. změna vnitřního předpisu Masarykovy univerzity Schvalování, řízení a hodnocení kvality 

studijních programů Masarykovy univerzity 

4. Řád výběrového řízení Masarykovy univerzity 

5. Vnitřní mzdový předpis Masarykovy univerzity 

 

Přítomni   

Členové AS senátoři uvedení v prezenční listině a v tabulce účasti, která tvoří přílohu č. 1 

tohoto zápisu; 

                 při zahájení zasedání AS MU bylo přítomno 38 senátorů a senátorek; 

                    celkem se zasedání zúčastnilo 38 členů AS 

   

Zvaní hosté   doc. PhDr. Mikuláš Bek, Ph.D., rektor 

prof. MUDr. Martin Bareš, Ph.D., prorektor pro akademické záležitosti 

prof. Ing. Petr Dvořák, CSc., prorektor pro výzkum 

prof. JUDr. Naděžda Rozehnalová, CSc., prorektorka pro záležitosti studentů 

Mgr. Michal Bulant, Ph.D., prorektor pro studium a informační technologie 

doc. PhDr. Mgr. Hana Svatoňová, Ph.D., prorektorka pro vnější vztahy 
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Mgr. Marta Valešová, MBA, kvestorka  

Mgr. Iva Zlatušková, kancléřka 

Mgr. Tereza Fojtová, ředitelka pro komunikaci 

Aleš Najbrt, creative director, Studio Najbrt 

Michal Nanoru, creative director, zvláštní projekty, Studio Najbrt 

Marek Pistora, grafický designer, Studio Najbrt 

 
Další členové akademické obce MU 
 

1. Zahájení  

Jednání zahájil předseda AS Stanislav Balík, uvítal na zasedání všechny přítomné 

a konstatoval usnášeníschopnost AS MU.   

 

Ze zasedání se omluvili: Milan Brázdil, Petr Dytrt, Matej Patrik Žitňanský, Jan Bouda 

a Jarmila Bednaříková. 

 

Předseda AS pověřil pořízením zápisu ze zasedání Petra Konopáče. 

 

Nejsou obsazené tyto studentské mandáty: 2 za FSpS, 1 za LF a 1 za ESF. 

 

Předseda AS navrhl program zasedání (viz program). Návrh programu byl schválen. 

2. Kontrola úkolů 

Předseda AS informoval, že: 

• byly odeslány všechny nominace do RVŠ; 

• do vnitřních předpisů MU byly zakotveny odměny za činnost v univerzitní samosprávě 

– viz bod 5 Vnitřní mzdový předpis; 

• dne 4. 12. 2017 se sešla VaMK AS MU, projednala 2 stížnosti (které zamítla) 

a vyhlásila výsledky voleb do AS MU. 

 

Předseda AS svolá nové členy AS a bude je informovat o ustavující schůzi, která 

proběhne dne 15. ledna 2018. 

3. Schvalování, řízení a hodnocení kvality studijních programů Masarykovy univerzity 

Předseda AS uvedl, že rektor předložil I. změnu vnitřního předpisu Masarykovy univerzity 

Schvalování, řízení a hodnocení kvality studijních programů Masarykovy univerzity 

v termínu stanoveném JŘ AS MU. AS změnu vnitřního předpisu schvaluje nadpoloviční 

většinou všech členů. 

 

Rektor upozornil, že již v minulosti avizoval, že tento předpis bude pravděpodobně nutné 

novelizovat vzhledem k nastavování procesů řízení kvality na MU. 

 

Prorektor Bulant okomentoval navržené změny vnitřního předpisu. Změny jsou většinou 

na popud fakult a koordinátorů z fakult. Jeden z bodů je nejasný výklad toho, kolik členů 

má mít programová rada – původním záměrem bylo započítávat garanta do celkového 
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počtu členů a předpis byl takto upraven. Nebude nezbytné zakládat programové rady u 

oborů, které jsou akreditovány cca do srpna 2019, a kde bude docházet k přeměně na 

nové programy.  

Další změna souvisí s otázkou přeměny oborů na nové programy, kdy se původně 

předpokládalo, že obor skončí přeměnou na nový program, ale ukázalo se to jako 

nevhodné řešení – bude nutný určitý prostor pro přestupy studentů. Byly mírně upraveny 

články týkající se slučování programových rad. Vše bylo podrobně popsáno v předkládací 

zprávě. 

 

Stanovisko LK 

(Předsedkyně LK, V. Smutná) LK AS MU doporučuje AS MU schválení předpisu bez 

výhrad (všemi přítomnými členy). 

  

Předseda AS zahájil diskusi. Nikdo se nepřihlásil. 

 

Hlasování o I. změně vnitřního předpisu Masarykovy univerzity Schvalování, řízení 

a hodnocení kvality studijních programů Masarykovy univerzity 

Počet přítomných členů AS MU byl před zahájením hlasování 38. 

Pro:                    38 

Proti:              0 

Zdržel se:           0 

 

Přijaté usnesení: 

Akademický senát Masarykovy univerzity v souladu s § 9 odst. 1 písm. b) a podle 

§ 17 odst. 1 písm. k) zákona č. 111/1998 Sb., o vysokých školách a o změně a 

doplnění dalších zákonů, ve znění pozdějších předpisů, schvaluje změnu vnitřního 

předpisu Schvalování, řízení a hodnocení kvality studijních programů Masarykovy 

univerzity ve znění, které tvoří přílohu zápisu. 

4. Řád výběrového řízení Masarykovy univerzity 

Předseda AS uvedl, že rektor předložil Řád výběrového řízení Masarykovy univerzity 

v termínu stanoveném JŘ AS MU. AS předpis schvaluje nadpoloviční většinou všech 

členů. Do návrhu byly zapracovány připomínky MŠMT a LK AS, které si rektor osvojil. 

 

Rektor doplnil, že se jedná o první z personálních předpisů, které AS schvaluje na tomto 

zasedání. Návrh je výsledkem dlouhé diskuse, která byla vedena v posledních dvou 

letech. Poděkoval prorektorovi Barešovi za moderování jednání. Výsledná podoba návrhu 

je výsledkem shody klíčových aktérů. Zvyklosti na fakultách se historicky lišily a liší, proto 

na jednáních hledali průsečíky společných zájmů.  

Návrh obsahuje zejména pravidla, způsoby obsazování rolí a definice kategorií 

zaměstnanců. Diskuse o výši mezd bude probíhat na jaře v rámci schvalování rozpočtu 

MU. 

Rektor požádal prorektora Bareše, aby návrh okomentoval. 
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Prorektor Bareš poděkoval všem, kteří se na přípravě předpisu podíleli. Některé otázky se 

dotýkají i Vnitřního mzdového předpisu. Byly zohledněny zejména tyto principy: posílení 

mezinárodní relevance, transparentnost, otevření se konkurenci na řadě pracovišť, 

kompatibilita s novelou ZVŠ, snaha porovnávat kandidáty a modernizace postupů. Dále 

přibyly nové prvky, jako je možnost přímého oslovení kandidáta a adekvátní použití 

předpisu pro akademické pracovníky.  

 

Stanovisko LK AS MU 

(Předsedkyně LK, V. Smutná) LK AS MU doporučuje AS MU schválit předpis ve znění 

zapracovaných připomínek (všemi přítomnými členy). 

 

Diskuse 

(zápis je v tomto i v dalších bodech zjednodušenou a zkrácenou verzí diskuse, 

nejedná se o doslovný přepis) 

Tomandl V čl. 5 odst. 16 je nepřímo uvedeno, že výběrová komise vybere 

kandidáty a určí pořadí úspěšných. Vyhlašovatel ale není vázán pořadím 

úspěšných kandidátů. Jak tomu rozumět? 

Bareš Znamená to, že děkan nemusí respektovat pořadí úspěšných kandidátů 

ve výběrovém řízení. 

Rektor Ustanovení odráží dosavadní stav. Role výběrových komisí je chápána 

jako poradní, protože děkan nese konečnou odpovědnost za personální 

rozhodnutí a má proto právo nerespektovat doporučení komise. O této 

problematice proběhla velká debata. Změna dosavadní praxe by byla 

revolucí. Rektor necítí mandát toto řešit vzhledem k současnému znění 

ZVŠ (za personální politiku fakult jsou odpovědní děkani).  

Kvestorka Upozornila, že diskuse je pouze o úspěšných uchazečích. Vyhlašovatel je 

vázán závěry výběrové komise týkajícími se výběru úspěšných 

a neúspěšných uchazečů. 

 

Hlasování o Řádu výběrového řízení Masarykovy univerzity 

Počet přítomných členů AS MU byl před zahájením hlasování 38. 

Pro:                    38 

Proti:              0 

Zdržel se:           0 

 

Přijaté usnesení: 

Akademický senát Masarykovy univerzity v souladu s § 9 odst. 1 písm. b), podle § 

17 odst. 1 písm. f) zákona č. 111/1998 Sb., o vysokých školách a o změně a doplnění 

dalších zákonů, ve znění pozdějších předpisů, schvaluje vnitřní předpis Řád 

výběrového řízení Masarykovy univerzity ve znění, které tvoří přílohu zápisu. 

5. Vnitřní mzdový předpis Masarykovy univerzity 

Předseda AS informoval, že rektor předložil Vnitřní mzdový předpis Masarykovy univerzity 

v termínu stanoveném JŘ AS MU. AS předpis schvaluje nadpoloviční většinou všech 

členů. Do návrhu byly zapracovány připomínky MŠMT a LK AS, které si rektor osvojil. 
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Rektor uvedl, že vedení MU usiluje o razantní zvýšení mzdových tarifů v roce 2018 (cca 

k 1. červenci 2018, pokud to bude možné). V ideálním případě by měly být tarify zvýšeny 

o 10 %, u docentů a profesorů více. Je zjevné, že plánované zvýšení rozpočtu VVŠ 

nepokryje veškeré náklady. Část navýšení tarifů proto bude muset být na úkor 

nenárokových odměn, ale dojde k navýšení zaručené složky mezd. Vedení MU považuje 

za rozumné zvýšit tarify zejména v případě klíčových pracovníků. S děkany bude vedena 

debata, aby nastavení nezpůsobilo kolizi na rozpočtově slabších pracovištích.  

Současný návrh Vnitřního mzdového předpisu navyšuje mzdové tarify v nejnižších 

třídách administrativních zaměstnanců, kde došlo ke kolizi s výší zaručené (minimální) 

mzdy. 

 

Prorektor Bareš doplnil, že diskuse byla velmi obtížná a užitečná. Uvedl základní principy, 

ze kterých návrh vychází: transparentnost (návaznost na jednání o kolektivní smlouvě), 

vnitřní spravedlnost (v rámci jednotlivých druhů vykonávané práce), snaha provazovat 

odměňování na hodnocení, vazba odměn na výkon, podpora plnění dlouhodobých plánů 

a zohlednění podpory tvůrčího volna.  

Poděkoval za práci všem, kteří se na přípravě předpisu podíleli (za AS zejména LK 

AS MU). Upozornil, že odměňování souvisí s vnější konkurencí. 

 

Stanovisko LK 

(Předsedkyně LK, V. Smutná) LK AS MU doporučuje AS MU schválit předpis ve znění 

zapracovaných připomínek (všemi přítomnými členy). 

 

Diskuse 

Ručka Zeptal se, kdy lze očekávat vydání katalogu pracovních pozic MU. 

Bareš K vydání katalogu by mělo dojít po registraci předpisu na MŠMT. Na 

katalogu se intenzivně pracuje. 

Lízal  Zaznamenal, že navyšování mezd má být na jednotlivých fakultách 

různé. 

Rektor MU chce zachovat shodný základní tarif napříč MU.  

Bauer Poznamenal, že návrhem předpisu se zabývala Koordinační odborová 

rada MU. Definitivní výše tarifů bude výsledkem kolektivního vyjednávání 

v polovině roku 2018. Současná výše tarifních mezd by měla být jen 

dočasná.  

 

Hlasování o Vnitřním mzdovém předpisu Masarykovy univerzity 

Počet přítomných členů AS MU byl před zahájením hlasování 38. 

Pro:                    37 

Proti:              0 

Zdržel se:           0 

Nehlasoval:               1  

 

Přijaté usnesení: 

Akademický senát Masarykovy univerzity v souladu s § 9 odst. 1 písm. b), podle § 

17 odst. 1 písm. d) zákona č. 111/1998 Sb., o vysokých školách a o změně a 

doplnění dalších zákonů, ve znění pozdějších předpisů, schvaluje vnitřní předpis 

Vnitřní mzdový předpis Masarykovy univerzity ve znění, které tvoří přílohu zápisu. 
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6. Zrušení součásti MU – Centrum vzdělávání, výzkumu a inovací v informačních 
a komunikačních technologiích – CERIT MU 

Předseda AS uvedl, že rektor předložil návrh na zrušení CERIT MU v termínu 

stanoveném JŘ AS MU. AS MU návrh na zrušení součásti MU schvaluje nadpoloviční 

většinou přítomných, zejména podle § 9 odst. 1 písm. a) ZVŠ a podle čl. 14 odst. 4 

Statutu MU. 

 

Rektor představil návrh na zrušení CERIT. Cílem zřízení CERIT bylo prokázat 

dostatečnou řídící strukturu pro koordinaci projektu poskytovateli dotace. CERIT byl 

zřízen na žádost FI  a ÚVT. Pracovní pozice byly financovány z rozpočtů těchto pracovišť. 

CERIT svůj účel splnil a dále není třeba, proto navrhnul jeho zrušení. 

 

Předseda AS zahájil diskusi. Nikdo se nepřihlásil. 

 

Hlasování o zrušení součásti MU – CERIT MU 

Počet přítomných členů AS MU byl před zahájením hlasování 38. 

Pro:                    38 

Proti:              0 

Zdržel se:           0 

 

Přijaté usnesení: 

Akademický senát Masarykovy univerzity v souladu s § 9 odst. 1 písm. a) zákona 

č. 111/1998 Sb., o vysokých školách a o změně a doplnění dalších zákonů, ve znění 

pozdějších předpisů, rozhodl o zrušení součásti Masarykovy univerzity Centrum 

vzdělávání, výzkumu a inovací v informačních a komunikačních technologiích – 

CERIT MU, a to s účinností od 1. 1. 2018. 

7. Zřízení součásti MU – Kariérní centrum Masarykovy univerzity 

Předseda AS informoval, že zřízení Kariérního centra Masarykovy univerzity (KC) jako 

nové součásti MU předložil rektor v termínu stanoveném JŘ AS MU. AS MU návrh na 

zřízení součásti MU schvaluje nadpoloviční většinou přítomných, zejména podle § 9 odst. 

1 písm. a) ZVŠ a podle čl. 14, odst. 4 Statutu MU. 

 

Rektor uvedl, že KC bylo zřízeno podle vzoru Wirtschaftsuniversität Wien, kde funguje 

kariérní centrum jako servis pro studenty a zaměstnavatele a pomáhá zprostředkovat 

práci pro studenty a absolventy univerzity. Mnohá zahraniční kariérní centra dokonce 

fungují samostatně a jsou financovány ze služeb, které poskytují.  

V podmínkách ČR se k takovému modelu lze dobrat jen postupně. KC vzniklo jako 

součást rektorátu, kam charakterem svojí činnosti nepatří (rektorát je z velké části 

správním úřadem).  

KC se daří se rozvíjet. Nastal čas, aby se z KC stala samostatná součást celé MU. 

Rektor věří, že při dobrém personálním obsazení se časem podaří další krok, kdy KC 

bude ekonomicky samostatnou součástí, která si na sebe bude sama vydělávat.  

 

Diskuse 
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Vymazal  Zeptal se, zda Poradenské centrum MU zůstane oddělené a samostatné 

v rámci rektorátu.  

Rozehnalová Je třeba rozlišovat dvě rozdílné činnosti. Kariérní poradenství, které je 

součástí KC, a studijní poradenství, které je poskytováno Poradenským 

centrem MU. Studijní poradenství řeší primárně studijní neúspěšnost. KC 

realizuje jiný typ činnosti než Poradenské centrum MU. 

Mazal V podkladových materiálech zaznamenal, že ani jedna skupina, na kterou 

KC cílí, není z LF a PřF, které se největší mírou podílejí na 

centralizovaném rozpočtu. 

Rektor Nabídka služeb se týkala všech fakult, ale právě tyto dvě fakulty neměly 

o nabídku části služeb KC dosud zájem. Doplnil, že zájem 

zaměstnavatelů primárně mířil do oblasti IT a ekonomických oborů. 

Domnívá se, že je velký prostor pro rozvoj např. v oblasti budoucích 

učitelů. Pro některé organizace nemusí být tento typ kariérního servisu 

vhodný a zajímavý. 

Rozehnalová LF, stejně jako PřF, nezůstávají stranou aktivit KC (Prvákoviny, kariérní 

dny, apod.). V centru dění jsou ekonomické obory, učitelé a veřejná 

správa. 

Rektor Zdůraznil, že KC je otevřeno všem studentům a ti se mohou do systému 

přihlásit. 

Rozehnalová Doplnila, že studenti se mohou přihlásit i na další aktivity KC (nejen čistě 

kariérní servis). 

 

Hlasování o zřízení Kariérního centra Masarykovy univerzity 

Počet přítomných členů AS MU byl před zahájením hlasování 38. 

Pro:                    35 

Proti:              0 

Zdržel se:           2 

Nehlasoval       1 

 

Přijaté usnesení: 

Akademický senát Masarykovy univerzity v souladu s § 9 odst. 1 písm. a) zákona 

č. 111/1998 Sb., o vysokých školách a o změně a doplnění dalších zákonů, ve znění 

pozdějších předpisů, a podle ustanovení čl. 14 odst. 4 Statutu Masarykovy 

univerzity rozhodl o zřízení součásti Masarykovy univerzity Kariérní centrum 

Masarykovy univerzity, s působností vymezenou takto: „Kariérní centrum 

Masarykovy univerzity je odborným pracovištěm s celouniverzitní působností. Jeho 

posláním je zprostředkovávat studentům kontakt se zaměstnavateli a ulehčit jim 

proces hledání prvního zaměstnání ještě před ukončením studia. Nabízí individuální 

a skupinové kariérové poradenské služby a rozvíjí jednotný inzertní prostor s 

pracovními nabídkami pro celou univerzitu.“, a to s účinností od 1. 1. 2018. 

8. Noví členové Vědecké rady MU 

Předseda AS uvedl, že návrh nových členů VR MU předložil rektor MU v termínu 

stanoveném JŘ AS MU. AS dává rektorovi předchozí souhlas ke jmenování nových 



Stránka 8 z 16 

 

členů. Hlasování je tajné, k předchozímu souhlasu s nominací je třeba nadpoloviční 

většiny přítomných členů AS. 

 

Rektor informoval, že nové standardy v oblasti akreditací ukládají MU, aby měla ve VR 

v každé oblasti vzdělávání, o jejíž institucionální akreditaci usiluje, 2 odborníky. Ukázalo 

se, že je nutné VR v několika oblastech mírně doplnit. Ve všech případech jde 

o renomované a respektované odborníky. Na následujících zasedáních AS bude 

doplňování VR pokračovat, protože noví děkani fakult tradičně bývají členy VR MU. 

 

Nominace nových členů VR MU 

prof. PhDr. Viera Bačová, DrSc.  

prof. RNDr. Petr Kulhánek, CSc. 

prof. PhDr. Tomáš Sirovátka, CSc. 

doc. PhDr. Irena Sobotková, CSc.  

doc. Mgr. Martin Zvonař, Ph.D. 

 

Předseda AS zahájil diskusi. Nikdo se nepřihlásil. 

 

Hlasování o nových členech Vědecké rady MU 

Tajné hlasování 

Počet přítomných členů AS MU byl před zahájením hlasování 38. 

                         Pro:       Proti:       Zdržel se:      Nehlasoval:    

prof. Viera Bačová             33          0             4                    1 

prof. Petr Kulhánek            34          0             2                    2 

prof. Tomáš Sirovátka       35          0             2                    1 

doc. Irena Sobotková         31          0             5                    2 

doc. Martin Zvonař             30          0             2                    6 

 

Přijaté usnesení: 

Akademický senát Masarykovy univerzity v souladu s § 9 odst. 1 písm. f) zákona 

č. 111/1998 Sb., o vysokých školách a o změně a doplnění dalších zákonů, ve znění 

pozdějších předpisů, dává rektorovi předchozí souhlas ke jmenování prof. PhDr. 

Viery Bačové, DrSc.; prof. RNDr. Petra Kulhánka, CSc.; prof. PhDr. Tomáše 

Sirovátky, CSc.; doc. PhDr. Ireny Sobotkové, CSc. a doc. Mgr. Martina Zvonaře, 

Ph.D., členy Vědecké rady Masarykovy univerzity. 

9. Nový člen Vědecké rady CEITEC MU 

Předseda AS uvedl, že návrh nového člena VR CEITEC MU předložil ředitel CEITEC MU 

v termínu stanoveném JŘ AS MU. AS podle § 34 odst. 5 ZVŠ vyjadřuje předchozí 

souhlas se jmenováním člena VR CEITEC MU. Hlasování je tajné, k předchozímu 

souhlasu se jmenováním je třeba nadpoloviční většiny přítomných členů AS. 

 

Nominace do VR CEITEC MU 

Mgr. Tomáš Kašparovský, Ph.D. 

 

Předseda AS zahájil diskusi. Nikdo se nepřihlásil. 
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Hlasování o předchozím souhlasu se jmenováním nového člena VR CEITEC MU 

Tajné hlasování 

Počet přítomných členů AS MU byl před zahájením hlasování 38. 

Pro:                    35 

Proti:              1 

Zdržel se:           0 

Nehlasoval: 2 

 

Přijaté usnesení: 

Akademický senát Masarykovy univerzity v souladu s § 34 odst. 9 odst. zákona 

č. 111/1998 Sb., o vysokých školách a o změně a doplnění dalších zákonů, ve znění 

pozdějších předpisů, dává řediteli CEITEC MU předchozí souhlas ke jmenování doc. 

Mgr. Tomáše Kašparovského, Ph.D., členem Vědecké rady CEITEC MU. 

10. Nominace zástupců MU do Rady vysokých škol 

Předseda AS uvedl, že je třeba delegovat 3 osoby do Rady vysokých škol. Shodný bod 

byl projednán na zasedání AS dne 6. 11. 2017, kde nebyli delegování zástupci ESF, FF a 

LF. Na tomto zasedání byli navrženi delegaci zástupci ESF a FF. Zbývá ještě delegovat 

zástupce LF, který dosud nebyl nominován. 

 

Předseda AS zahájil diskusi. Nikdo se nepřihlásil. 

 

Delegace zástupců MU do Rady vysokých škol 

Počet přítomných členů AS MU byl před zahájením hlasování 38. 

Pro:                    30 

Proti:              2 

Zdržel se:           6 

 

Přijaté usnesení: 

Akademický senát Masarykovy univerzity deleguje do Rady vysokých škol pro 

funkční období 2018–2020 tyto delegáty: Ing. Viktorii Klímovou, Ph.D., jako 

delegátku ESF MU; Mgr. Petra Vurma, Ph.D., jako delegáta FF MU. 

11. Jednotný vizuální styl MU 

Rektor informoval, že vedení MU se rozhodlo k 100. výročí univerzity modernizovat 

a proměnit způsob, jak se univerzita prezentuje na veřejnosti.  

 

Prorektorka Svatoňová představila hosty: Aleše Najbrta, Michala Nanoru a Marka Pistoru 

ze Studia Najbrt, které zvítězilo v soutěži o vytvoření nové vizuální prezentace MU.  

Příprava nové vizuální prezentace MU byla zakotvena v Dlouhodobém záměru MU 

na roky 2016–2020, ve kterém je tento bod uveden a všem přístupný. Cílem nového 

vizuálního stylu je, aby MU byla čitelná pro veřejnost a prezentovala se na veřejnosti 

jednotně.  

Dále hovořila o procesu přípravy soutěže, průběhu soutěže, představení návrhů 

a  předpokládané aplikaci nového vizuálního stylu a jeho rozvoji.  
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Nový vizuální styl vybírala 10členná komise, kde byli zastoupeni interní a externí 

členové. Velkou část členů komise tvoří odborníci.  

 

Složení soutěžní komise  

doc. PhDr. Hana Svatoňová, Ph.D. (prorektorka pro vnější vztahy, předsedkyně komise)  

Mgr. Iva Zlatušková (kancléřka) 

Bc. Ondřej Vymazal (Studentská komora AS MU, předseda)  

Mgr. Josef Menšík, Ph.D. (AS MU, ESF, senátor)  

doc. Mgr.A. Pavel Noga, ArtD. (odborník na grafický design za MU)  

prof. Stanislav Stankoci, akad. mal. (rektor VŠVU v Bratislavě)  

prof. ak. mal. Rostislav Vaněk (profesor UMPRUM v Praze, typograf)  

doc. Mgr. Irena Armutidisová (děkanka UTB Zlín)  

PhDr. Marta Sylvestrová (Moravská galerie v Brně) 

Mgr. Nikola Kalinová (výtvarnice) 

 

Ohledně průběhu soutěže bylo informováno vedení MU, vedení fakult a AS MU. 

Akademická obec byla informována o připravované soutěži mj. v březnovém čísle (2017) 

měsíčníku Muni. Odborná komise doporučila rektorovi pořadí vítězů, rektor se 

s výsledkem soutěže ztotožnil. 

 

Aleš Najbrt a Michal Nanoru představili Studio Najbrt a poděkovali rektorovi a vedení MU 

za příležitost vytvořit nový vizuální styl pro MU. Následně představili nové logo a nový 

vizuální systém MU.  

 

Odchází Josef Bejček 

 

Proběhla diskuse ohledně nového vizuálního stylu a nového loga MU.  

Senátor Strejček se zeptal, zda bude univerzita od nynějška používat zkratku MUNI 

namísto dosavadní MU. Rektor odpověděl, že bude vždy záležet na kontextu a 

nepochybně se bude používat spektrum variant. Aleš Najbrt doplnil, že dosud není zcela 

rozhodnuto, jakým způsobem bude MU se zkratkou MUNI pracovat, tato problematika 

bude řešena v manuálu k jednotnému vizuálnímu stylu, který Studio Najbrt připravuje a 

diskutuje se zástupci MU.  

Dále byla diskutována finanční náročnost soutěže a aplikace nové vizuální 

prezentace MU, přechod na nový vizuální styl a licence k novému logu. Diskutovali 

zejména rektor, prorektorka Svatoňová, Kristína Babíková, Pavel Lízal, Jan Strejček, 

Lukáš Ručka, Aleš Najbrt a Michal Nanoru. 

12. Bezpečnostní, právní a jiná aktuální rizika v oblasti IT na MU 

Předseda AS uvedl, že bod předložil senátor Jan Strejček v termínu stanoveném JŘ AS 

MU a předal mu slovo. 

 

Senátor Strejček stručně informoval ohledně vybraných okruhů bezpečnostních, právních 

a jiných aktuálních rizik v oblasti IT na MU: 
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a) Bezpečnostní rizika jednotného přihlašování do všech systémů MU 

Primární heslo by mělo být používáno pouze pro potřeby klíčových systémů 

univerzity, což jsou IS MU a INET. Pokud je používáno  pro ostatní systémy a 

aplikace (zejména externí), zvyšuje se riziko jeho možného zneužití (jako příklad 

uvedl Phishing); někteří bezpečností experti FI MU považují současné přihlašování 

pomocí primárního hesla i mimo IS MU a INET za příliš rizikové, protože IS MU a 

INET obsahují citlivá data a nabízejí správu důležitých aplikací. Navrhnul, aby se pro 

přihlašování mimo IS MU a INET namísto primárního hesla používalo heslo 

sekundární, které nabízí odpovídající úroveň zabezpečení. 

b) Právní rizika ukládání osobních dat do cloudu v Office 365 

Někteří odborníci na kyberbezpečnost FI MU mají pochybnosti ohledně ukládání 

osobních údajů do cloudových služeb, zejména z hlediska zákona č. 101/2000 Sb. 

(o ochraně osobních údajů). O této problematice již několikrát informovali, jedinou 

odpovědí byla zpráva Mgr. Stupky z ÚVT, která konstatuje soulad praxe MU v 

ukládání dat do cloudových služeb Office 365 s nařízením GDPR. Postačí příslib 

vedení, že nechá prozkoumat respektování zákona č. 101/2000 Sb. (o ochraně 

osobních údajů). 

c) Využitelnost plošně přidělených jmenných adres v doméně @muni.cz   

Senátor Strejček zaznamenal diskuse o zavedení jmenných e-mailových adres 

s koncovkou v doméně @muni.cz . Upozornil, že zvažovaný systém se hroutí, pokud 

počet shodných jmen a příjmení osob překoná určitou hranici. Není proto rozumné 

přidělovat osobám MU plošně jmenné adresy. Prezentoval příklady, kdy dojde 

k duplikacím. Například v počtu 5000 zaměstnanců by duplicita zasáhla cca 3,7 % 

osob. V období posledních 5 let se vyskytuje cca 20,9 % duplicit ve jménech studentů 

a zaměstnanců. Upozornil, že adresu je nutné nějakou dobu zachovat i poté, kdy 

daná osoba již nemá k MU vztah a počet duplicit proto postupně narůstá. Domnívá 

se, že je vhodnější současný systém přidělování adres v doménách MU. 

 

Rektor uvedl, že vedení MU se problematikou zabývá. Doplnil, že vedení MU nezadalo, 

jak mají vypadat adresy v doméně @muni.cz a pro rektora není relevatní otázka, jaké 

heslo se bude používat pro přihlašování do systémů a aplikací MU. 

Na MU funguje Rada pro informační technologie MU (Rada pro IT) a ta musí dospět 

k určitému stanovisku, které bude odpovídat názorům provozovatelů systémů. Diskusi 

nelze vést s amatéry v IT technologiích. Rektor může pouze vyvinout tlak na zástupce IS 

a ÚVT. 

 

Odchází Martin Svatoň 

 

Rektor: Konstatoval, že mu došla trpělivost s IT komunitou; MU platí 300 mil. Kč za 

kvalitní služby a přitom proti sobě skupiny informatiků bojují. Oznámil, že se rozhodl snížit 

návrh rozpočtu pro ÚVT a IS o 10 % oproti zamýšlenému návrhu, pokud se nedohodnou 

na smírném řešení. Vyzval zástupce IS a ÚVT k diskusi ohledně IT řešení MU. 

 

Prorektor Bulant uvedl, že Rada pro IT, která je příslušná toto řešit, část problematiky zná 

a intenzivně jedná.  

Záležitost jednotného přihlašování je technická.  
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Data v cloudu Office 365 – problematika se týká nařízení GDPR, podle aktuálního 

sdělení právníka, který se zajímá o IT technologie, je praxe MU v pořádku. Na zasedání 

Rady pro IT dne 15. 12. 2017 se připravuje detailní právní rozbor.  

Kolegové z ÚVT byli toho názoru, že jednotné přihlášení zvýší bezpečnost, jde 

o velmi technickou záležitost a názory odborníků se diametrálně liší.  

Souhlasí s tím, že je třeba dospět na odborné úrovni ke společnému závěru. 

 

Senátor Ručka upozornil, že některé weby MU používají internetový protokol HTTP, který 

nezaručuje dostatečnou úroveň zabezpečení. Doporučil, aby MU přešla na bezpečnější 

protokol HTTPS.   

13. Projednání průběhu voleb do AS MU 

Předseda AS uvedl, že tento diskusní bod předložil předseda SK Ondřej Vymazal po 

termínu stanoveném JŘ AS MU a navrhnul k tomuto bodu přijmout usnesení (viz nepřijaté 

usnesení níže). 

 

Předseda SK hovořil o tom, že zařadil bod kvůli ostrému průběhu voleb v některých 

obvodech. Některé praktiky by se podle jeho názoru objevovat neměly. V e-mailu 

adresovaném členům AS MU popsal obecnější informace, co se během voleb dělo.  

Není přípustné, aby se volební obvody ovlivňovaly mezi sebou. Podle jeho názoru 

vedoucí pracovníci ovlivňují svoje podřízené k tomu, koho mají volit. Docházelo k 

rozesílání hromadných e-mailů (otázka, do jaké míry je problematické). Někteří kandidáti 

dle jeho názoru nevhodně využili svého postavení.  

Fakulty mají zajistit rovné podmínky a příležitosti k propagaci programu.  

Na různých fakultách se v různé podobě uveřejňují volební seznamy (seznamy 

voličů), které jsou snadno zneužitelné.  

Volební řád AS MU (VŘ) by měl volební kampaň více specifikovat a konkrétněji 

stanovit mantinely průběhu voleb. Navrhl vyzvat rektora, aby inicioval změnu VŘ – aby 

VŘ podrobněji upravil průběh voleb a volební kampaně. Změna by měla zabránit 

ovlivňování volebních obvodů mezi sebou, zneužívání výsadního postavení určitých 

akademiků, upravit rozesílání hromadných předvolebních e-mailů, upravit podobu 

kampaně, upřesnit uveřejňování volebních seznamů a upravit uveřejňování volebních 

programů.  

Uzavřel, že každý má právo na korektní propagaci v rámci volební aplikace v ISu.  

 

Diskuse 

Ručka Hovořil o rozesílání hromadných e-mailů. Na FI je běžné extenzivní 

používání IT vybavení, ale nikoho nenapadlo rozesílat volební e-mail 

s explicitní výzvou, aby byl zvolen. Přesto to na některých fakultách 

funguje, dokonce se ozývají názory, že je to normální praxe. Není 

korektní rozesílat volební e-maily voličům, kteří si sami takové zprávy 

nepřáli obdržet. Tato praxe k volbám na MU nepatří. 

Menšík AS byl informován, že VaMK zasedla a řešila 2 stížnosti. Zabývala se 

zmíněnými záležitostmi? 

Sychra  VaMK dne 4. 12. 2017 řešila 2 volební stížnosti. Částečně se popsané 

problematiky týkaly.  
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Jednu stížnost podal předseda SK, týkala se rozesílání e-mailů 

na více adres na základě veřejného volebního seznamu. Volební seznam 

je obecně k dispozici kvůli veřejné kontrole průběhu voleb. VaMK se 

domnívá, že uveřejňování volebních seznamů je v pořádku.  

2 kandidáti poslali mailem na více osob svůj volební program, 

který zveřejnili v IS. Z pohledu VaMK se jedná o obdobnou situaci, jako 

když kandidáti propagují svůj program v prostorách fakult (např. 

vyvěšením či rozdáváním), což je z hlediska VaMK akceptovatelné.  

VaMK také diskutovala ohledně potřeby změnit VŘ – je třeba 

zohlednit, co je relevantní pro celkový průběh voleb. Souhlasil, že by bylo 

rozumné změnit část technických otázek voleb.  

VaMK může volby jedině zrušit. Pokud by tento nástroj 

využívala extenzivně, může docházet k jeho zneužití. To je téma pro 

příští AS MU.  

Připomínky k průběhu voleb a podněty ke zlepšení VaMK 

zpracovává, budou uvedeny v zápisu. 

Druhá stížnost byla vůči tajnosti voleb. Pokud je volební obvod 

malý, údajně lze ve volební aplikaci v IS odhadnout, kdo a jak hlasoval. 

VaMK se s tímto podezřením neztotožnila; navíc aplikace slouží 

k veřejné kontrole, proto byla stížnost odmítnuta.  

Ručka Upozornil, že hromadným e-mailem je obecně nevyžádaná zpráva 

adresovaná více osobám. Podstatou první stížnosti byla podle jeho 

názoru přijatelnost rozesílání hromadných e-mailů na MU. Podle čl. 3 

směrnice MU č. 10/2017 Používání informačních technologií jde o formu 

zakázáno spamu.  

Souhlasil, že volební seznam je nástrojem veřejné kontroly, ale 

lze najít jiné řešení, než jeho uveřejňování (např. úpravou volební 

aplikace v ISu). Podle jeho názoru je nutno rozlišovat vystavení celého 

volebního seznamu a veřejnou kontrolu.  

E-mailová adresa je osobním údajem mj. z pohledu nařízení 

GDPR a nelze s ní volně zacházet. 

Předseda AS Upozornil, že podstatná je otázka, zda došlo k nerovnosti v možnosti 

oslovení voličů. K tomu dle jeho názoru v případech předmětných 

stížností nedošlo. Všichni měli shodnou příležitost k oslovení voličů.  

Rektor Navrhnul konstruktivní přístup. Osloví obě komory AS, aby debatovaly, 

jak předejít situacím, které nastaly. Pokud má část členů akademické 

obce pocit, že volby neprobíhaly férově, je nutné se tím zabývat. 

Bulant Jako bývalý předseda AS byl u přípravy volební aplikace v IS a doporučil 

následující: Vést technickou debatu velmi záhy a zapojit do diskuse 

VaMK AS MU, která se systémem pracovala. Volební seznamy jsou 

dostupné přímo v aplikaci v IS a volební obvodní komise je uveřejňují, to 

lze změnit. Část problematiky souvisí s etikou používání počítačové sítě. 

Předseda SK Cíleně tento bod navrhl na toto zasedání, aby se k problematice vyjádřil 

současný AS. Nový AS byl zvolen na základě současných pravidel 

a nemusí mít vůli cokoliv měnit. 

Předseda AS Upozornil, že i současný AS byl zvolen na základě stejných pravidel, jeho 

legitimita je srovnatelná s novým AS. O této problematice by měl jednat 

nový AS, aby vyjádřil rektorovi, o čem má smysl jednat. Apeloval na 
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zdrženlivost při omezování volební kampaně. Jde vesměs o měkká 

pravidla etiky. VŘ by měl upravovat primárně technické otázky. 

Peschel Jedná se o univerzitní předpis, jehož porušení může znamenat 

disciplinární přestupek studentů. Existuje možnost obrany proti 

nevhodnému vedení volební kampaně. 

Lízal  Volební kampaně dříve nebyly vedeny takto ostře. V čl. 11 odst. 2 VŘ je 

uvedeno, že fakulty dbají na zachování rovných podmínek vedení volební 

kampaně. Z jeho pohledu by mělo dojít ke kultivaci akademické 

veřejnosti. Novelizace VŘ by totiž musely probíhat kontinuálně. Spíše by 

preferoval vydat určitý výklad k VŘ, aby k podobným situacím 

nedocházelo. Nemyslí si, že by zakotvení exaktních pravidel volební 

kampaně do VŘ mělo smysl. 

Najvar Upozornil, že existuje paralela k disciplinárnímu řádu pro studenty – 

Etický kodex akademických odborných pracovníků MU, kde je v čl. 2 

odst. 3 uvedeno, že pracovník nevyužívá svého postavení ku prospěchu 

osobnímu, nebo třetích osob. To je obecná definice a jinou nemá smysl 

hledat, protože jde o etickou rovinu. Snaha svázat tuto problematiku 

legislativou by byla kontraproduktivní. 

Smutná Přimlouvala by se k usnesení, které zaváže rektora, aby vedl debatu 

s novým AS ohledně VŘ. Výsledkem pracovní skupiny mohou být různé 

návrhy, vč. konstatování, že je současný VŘ dostačující.  

 

Hlasování o návrhu usnesení předsedy SK ohledně změny VŘ AS MU 

Počet přítomných členů AS MU byl před zahájením hlasování 36. 

Pro:                  17 

Proti:            10 

Zdržel se:         8 

Nehlasoval:  1 

 

Navržené usnesení: 

Akademický senát Masarykovy univerzity vyzývá rektora Masarykovy univerzity, aby 

navrhl změnu Volebního řádu AS MU, která by vedla k omezení nerovné soutěže mezi 

kandidáty. 

Usnesení nebylo přijato. 

 

Senátorka Smutná navrhla hlasovat o novém usnesení (viz schválené usnesení níže). 

 

Hlasování o návrhu usnesení Veroniky Smutné ohledně voleb do AS MU 

Počet přítomných členů AS MU byl před zahájením hlasování 36. 

Pro:                    30 

Proti:              5 

Zdržel se:           1 

 

Navržené usnesení: 

Akademický senát Masarykovy univerzity vyzývá rektora, aby inicioval diskusi 
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o precizaci postupu ve volbách do AS MU. 

14. Volba nového člena VaMK 

Předseda AS uvedl, že Jiří Libra přestal být členem SK AS MU a zanikl mu mandát 

ve VaMK. SK navrhla jako nového člena VaMK Karla Dolečka.  

 

Předseda AS zahájil diskusi. Nikdo se nepřihlásil. 

 

Volba nového člena VaMK 

Počet přítomných členů AS MU byl před zahájením hlasování 36. 

Pro:                    35 

Proti:              0 

Zdržel se:           1 

 

Navržené usnesení: 

Akademický senát Masarykovy univerzity volí Karla Dolečka členem Volební 

a mandátové komise AS MU. 

15. Různé 

A. Adventní koncert MU 

Prorektorka Svatoňová pozvala členy AS na Adventní koncert MU, který se bude konat 

dne 6. 12. 2017 v bazilice Nanebevzetí Panny Marie na Mendlově náměstí ve 20.00 

hod. 

B. Poděkování členům AS  

Rektor poděkoval členům AS za spolupráci. Ocenil zejména podíl členů AS na 

přípravě rekonstrukce univerzitní legislativy. Toto funkční období AS bylo mimořádně 

rušné a náročné. 

 
Předseda AS poděkoval členům AS za spolupráci v průběhu celého funkčního období. 

 
Nejbližší řádné zasedání Akademického senátu MU bylo svoláno na 15. 1. 2018.  

Předseda AS poděkoval na závěr všem přítomným za účast a ukončil zasedání v 19.10 hod. 

  

Zapsal: Petr Konopáč                                                           V Brně, dne 4. 12. 2017 

 

Text schválil: doc. PhDr. Stanislav Balík, Ph.D., předseda AS MU, dne 15. 12. 2017. 

 

Zápis zveřejněn po sedmidenní lhůtě na uplatnění připomínek členů AS dne 28. 12. 2017. 

 

 

 

…………………………………………. 

doc. PhDr. Stanislav Balík, Ph.D. 



 

Příloha č. 1 
 

PREZENČNÍ LISTINA 

Zasedání Akademického senátu MU dne 4. 12. 2017 

Komora akademických pracovníků 

  

  Přítomen Nepřítomen 

Právnická fakulta     

prof. JUDr. Josef Bejček, CSc. X  

JUDr. Klára Drličková, Ph.D. X  

JUDr. Veronika Smutná, Ph.D. X  

Lékařská fakulta     

prof. MUDr. Milan Brázdil, Ph.D.  omluven 

prof. MUDr. Marie Nováková, Ph.D. X   

doc. RNDr. Josef Tomandl, Ph.D. – předseda KAP X   

Přírodovědecká fakulta     

prof. RNDr. Luděk Bláha, Ph.D. X  

RNDr. Pavel Lízal, Ph.D. X  

doc. RNDr. Ctibor Mazal, CSc. X   

Filozofická fakulta     

doc. PhDr. Jarmila Bednaříková, CSc.   omluvena 

doc. PhDr. Petr Dytrt, Ph.D.  omluven  

Jeffrey A. Vanderziel, B.A. X   

Pedagogická fakulta     

doc. RNDr. Jaroslav Beránek, CSc. X  

Mgr. Petr Najvar, Ph.D. X  

Mgr. Martin Vrubel, Ph.D. X  

Ekonomicko-správní fakulta     

RNDr. Luboš Bauer, CSc. X   



 

doc. RNDr. Josef Kunc, Ph.D. X  

Mgr. Josef Menšík, Ph.D. X  

Fakulta informatiky     

doc. RNDr. Jan Bouda, Ph.D.  omluven 

doc. RNDr. Eva Hladká, Ph.D. X  

  doc. RNDr. Jan Strejček, Ph.D. X  

Fakulta sociálních studií     

doc. PhDr. Stanislav Balík, Ph.D. X  

PhDr. Petr Suchý, Ph.D. X   

PhDr. Zdeněk Sychra, Ph.D. X  

Fakulta sportovních studií     

Mgr. Jan Došla, Ph.D.  X 

Mgr. Oldřich Racek, Ph.D. X  

doc. PhDr. Bc. Zdenko Reguli, Ph.D. X  

Vysokoškolské ústavy     

doc. Mgr. Ctirad Hofr, Ph.D. X  

Mgr. Karel Kubíček, Ph.D. X  

Mgr. Lenka Zouhar Ludvíková X  

  

 

  

  

  



 

 

PREZENČNÍ LISTINA 

Zasedání Akademického senátu MU dne 4. 12. 2017 

Studentská komora 

 

  Přítomen Nepřítomen 

Právnická fakulta     

Petr Procházka X  

Jiří Růžička  X  

Lékařská fakulta     

Senad Kolář X  

 MUDr. Tibor Stračina X  

neobsazeno   

Přírodovědecká fakulta     

Mgr. Michaela Tvrdoňová X   

Bc. Ondřej Vymazal – předseda SK X  

Filozofická fakulta     

  Bc. Martin Svatoň X  

Mgr. Matej Patrik Žitňanský  omluven 

Pedagogická fakulta     

Karel Doleček X  

Mgr. et Mgr. Markéta Sedláková X  

Ekonomicko-správní fakulta     

Ing. Kristína Babíková X  

neobsazeno   

Fakulta informatiky     

RNDr. František Blahoudek X   

Bc. Jakub Peschel X  

Mgr. Lukáš Ručka X  



 

Fakulta sociálních studií     

Bc. Vojtěch Kyselý X  

Bc. Filip Příhoda  X 

Fakulta sportovních studií     

  neobsazeno       

  neobsazeno       

 



 

Příloha č. 2 
 

PŘIJATÁ USNESENÍ 

Zasedání Akademického senátu MU dne 4. 12. 2017 

 

1. Akademický senát Masarykovy univerzity v souladu s § 9 odst. 1 písm. b) a podle § 17 

odst. 1 písm. k) zákona č. 111/1998 Sb., o vysokých školách a o změně a doplnění 

dalších zákonů, ve znění pozdějších předpisů, schvaluje změnu vnitřního předpisu 

Schvalování, řízení a hodnocení kvality studijních programů Masarykovy univerzity ve 

znění, které tvoří přílohu zápisu. 

2. Akademický senát Masarykovy univerzity v souladu s § 9 odst. 1 písm. b), podle § 17 

odst. 1 písm. f) zákona č. 111/1998 Sb., o vysokých školách a o změně a doplnění 

dalších zákonů, ve znění pozdějších předpisů, schvaluje vnitřní předpis Řád výběrového 

řízení Masarykovy univerzity ve znění, které tvoří přílohu zápisu. 

3. Akademický senát Masarykovy univerzity v souladu s § 9 odst. 1 písm. b), podle § 17 

odst. 1 písm. d) zákona č. 111/1998 Sb., o vysokých školách a o změně a doplnění 

dalších zákonů, ve znění pozdějších předpisů, schvaluje vnitřní předpis Vnitřní mzdový 

předpis Masarykovy univerzity ve znění, které tvoří přílohu zápisu. 

4. Akademický senát Masarykovy univerzity v souladu s § 9 odst. 1 písm. a) zákona 

č. 111/1998 Sb., o vysokých školách a o změně a doplnění dalších zákonů, ve znění 

pozdějších předpisů, rozhodl o zrušení součásti Masarykovy univerzity Centrum 

vzdělávání, výzkumu a inovací v informačních a komunikačních technologiích – CERIT 

MU, a to s účinností od 1. 1. 2018. 

5. Akademický senát Masarykovy univerzity v souladu s § 9 odst. 1 písm. a) zákona 

č. 111/1998 Sb., o vysokých školách a o změně a doplnění dalších zákonů, ve znění 

pozdějších předpisů, a podle ustanovení čl. 14 odst. 4 Statutu Masarykovy univerzity 

rozhodl o zřízení součásti Masarykovy univerzity Kariérní centrum Masarykovy univerzity, 

s působností vymezenou takto: „Kariérní centrum Masarykovy univerzity je odborným 

pracovištěm s celouniverzitní působností. Jeho posláním je zprostředkovávat studentům 

kontakt se zaměstnavateli a ulehčit jim proces hledání prvního zaměstnání ještě před 

ukončením studia. Nabízí individuální a skupinové kariérové poradenské služby a rozvíjí 

jednotný inzertní prostor s pracovními nabídkami pro celou univerzitu.“, a to s účinností od 

1. 1. 2018. 

6. Akademický senát Masarykovy univerzity v souladu s § 9 odst. 1 písm. f) zákona 

č. 111/1998 Sb., o vysokých školách a o změně a doplnění dalších zákonů, ve znění 

pozdějších předpisů, dává rektorovi předchozí souhlas ke jmenování prof. PhDr. Viery 

Bačové, DrSc.; prof. RNDr. Petra Kulhánka, CSc.; prof. PhDr. Tomáše Sirovátky, CSc.; 

doc. PhDr. Ireny Sobotkové, CSc. a doc. Mgr. Martina Zvonaře, Ph.D. členy Vědecké 

rady Masarykovy univerzity. 



 

7. Akademický senát Masarykovy univerzity v souladu s § 34 odst. 9 odst. zákona č. 

111/1998 Sb., o vysokých školách a o změně a doplnění dalších zákonů, ve znění 

pozdějších předpisů, dává řediteli CEITEC MU předchozí souhlas ke jmenování doc. Mgr. 

Tomáše Kašparovského, Ph.D. členem Vědecké rady CEITEC MU. 

8. Akademický senát Masarykovy univerzity deleguje do Rady vysokých škol pro funkční 

období 2018–2020 tyto delegáty: Ing. Viktorii Klímovou, Ph.D., jako delegátku ESF MU; 

Mgr. Petra Vurma, Ph.D., jako delegáta FF MU. 

9. Akademický senát Masarykovy univerzity vyzývá rektora MU, aby inicioval diskusi 

o precizaci postupu ve volbách do AS MU. 

10. Akademický senát Masarykovy univerzity volí Karla Dolečka členem Volební a mandátové 

komise AS MU. 


